
Thurø Sejlklub 
Referat årsmøde broudvalget 2021 

Dagsorden:	 1. Valg af dirigent

	 	 2. Årsberetning ved formanden	 

	 	 3. Regnskab 2021

	 	 4. Budget for 2022

	 	 5. Valg af formand

	 	 6. Valg af udvalgsmedlemmer

	 	 7. Indstilling af medlem til bestyrelsen

	 	 8. Eventuelt


1.	 Som dirigent valgtes Kim Isager.


2.	 Udvalgsformanden John Jepsen aflagde årsberetningen.

	 Beretningen foreligger i særskilt dokument.


	 Der fremkom bemærkninger til beretningen:

	 

	 Jan Christensen gjorde opmærksom på manglende sikkerhed kranarbejde ved 	 	 	
	 bådoptagning og -isætning. Der har f.eks. været et tilfælde med tab af en bolt fra kranåget. 
	 Bolten faldt dog over vandet, så ingen skade sket.


	 Henning Larsen rejste en debat om pladsproblemer ved broerne i forbindelse med at 	 	
	 bådskifte oftest resulterer i bredere både. Det blev oplyst, at det i foråret 2021 var 	 	
	 nødvendigt at flytte 7 både. Pladsfordelingen giver store udfordringer for udvalget.


	 Vagn Pedersen kom ind på flytning af pæle ved østsiden af østbro.

	 Det blev oplyst, at der foreligger tilladelse til at slå 3 nye pæle, således at der opstår nye 	
	 pladser ved de 2 brede pladser yderst og 1 plads helt yderst på broen.


	 Det blev drøftet, om broreglementet skal indeholde bestemmelse om maksimal 	 	 	
	 bådstørrelse.


	 Elforbruget på broerne er stort i vinterperioden og i gæstesejlerperioden. Vinterliggere skal 	
	 være tilsluttet gennem elmåler, så forbruget kan afregnes. Bør indføjes i reglementet.

	 Når landstrøm er tilsluttet, kan visse varmtvandsbeholderinstallationer bevirke, at 	 	
	 beholderen holdes opvarmet med stort elforbrug til følge. Varmtvandsbeholder  bør derfor 	
	 afbrydes, når båden ligger ubrugt ved broen.


	 Beretningen blev herefter godkendt.


3.	 Formanden gennemgik regnskabet, som herefter blev godkendt.


4.	 Budgettet indeholdt 1.500.000 kr.. til fornyelse af bolværk.

	 På formand Ib Oldrups foranledning blev bolværksfornyelsen taget ud af budgettet, idet 	
	 man påregner afholdt ekstraordinær generalforsamling, inden projektet sættes i værk. 

	 Endvidere har klubbestyrelsen besluttet at indretning og brug af klubbens område skal 	 	
	 gøres til genstand for en undersøgelse og drøftelse, hvorfor der ikke umiddelbart kan 	 	
	 tages stilling til projektets omfang. 

	 Der vil dog i klubbens budget blive indføjet bemærkning om den forestående investering.

	 Der blev efter ønske optaget beløb på kr. 10.000 til anskaffelse af mastevogn med 	 	
	 drejefunktion, således at master kan køres fra pladsen og drejes ind langs masteskuret.

	 Budgettet blev godkendt med ovenstående ændring.


5. 	 Broudvalgsformand John Jepsen blev genvalgt uden modkandidater.




6.	 Der var ikke ændringer i sammensætningen af broudvalget, som fortsat består af 12 	 	
	 medlemmer.


7.	 Henrik Frænde modtog udvalgets indstilling til generalforsamlingen som udvalgets 	 	
	 repræsentant i bestyrelsen.

	 Henrik repræsenterer også Husudvalget. Det blev besluttet, at opfordre Husudvalget til at 	
	 pege på en repræsentant næste år.


8. 	 Eventuelt:

	 Forslag om bedre orientering inden brosmøringen i foråret, så malingsprøjt på bådene kan 	
	 undgås. Evt. kan ejerne orienteres ved mail.

	 Drøftelse af betaling for strømforbrug ved broerne resulterede i anbefaling af fastholdelse 	
	 af nuværende kr. 250,-


	 Henrik Frænde orienterede om bolværksprojektet. Der bliver tale i Københavnerspuns 	 	
	 bestående af 25 x 25 cm azobépæle med mellemliggende azobéplanker vandret i not i 	 	
	 pælene.

	 Der kan eventuelt blive tale om flytning af mastekranen lidt udad og lidt østpå.

	 Pladsens niveau yderst tænkes hævet ca. 20 cm.

	 Omfanget af projektet afhænger af ovenstående undersøgelse og drøftelse af klubbens 		
	 arealer og installationer.


	 Der var ønske om større udlæg på mastekranen for bedre mastehåndtering vel vidende, at 	
	 det vil betyde mindre løftekapacitet.


Formanden takkede herefter for fremmødet, og årsmødet blev afsluttet med kaffe og brød.


Næste møde i broudvalget er 20. januar 2022.


